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Styrelsemöte 10:e september 2009 kl. 18:00

Närvarande (med rösträtt): Thomas Axelsson, Linnea Björk Timm, Lars Lindholm, Tommy
Persson, Andreas Pettersson

Närvarande (utan rösträtt): Magnus Holmgren, Niclas Zeising

Plats: ˆ.

1. Mötet öppnades.

2. Linnea Björk Timm uts̊ags till mötesordförande. Thomas Axelsson uts̊ags till mötessekreterare.

3. Andreas Pettersson uts̊ags till justerare.

3.5 Justering av dagordning

Punkt 61/2 UppLYSningsutgifter togs bort fr̊an dagordningen. Inköp av oscilloskop infördes
som punkt 7 och efterliggande punkter inkrementerades.

4. Nolle-P - the aftermath. Hur gick det? Visdomar?

23 nya medlemmar har registrerats sedan början av läs̊aret. 13-15 intresserade var närvarande
p̊a infomötet.

Förslag till nästa år var en roll-up och ett skynke med Lysator-loggor, för att synas bättre.
Även förslag att använda en bil till kalasmottagningen framkom, för att kunna ta med fler
intressanta saker Cloetta center.

Leif Stensson tillfördes röstlängden.

För att öka besökarnas uppmärksamhet under kalasmottagningen föreslogs även godis.

Idéer för att göra föreningen mer synlig p̊a universitetsomr̊adet var att besöka Colosseum
fler g̊anger, sätta upp affischer i större format och utdelning av lappar i märkesbacken.

Tommy Persson ska ta reda p̊a kostnaden att trycka upp affischer hos Liu-tryck och Boka-
kademin.

Vidare bör det genomföras mer organisation innan kalasmottagningen och fadderierna kon-
taktas tidigare. Även Liu-luntan bör kontaktas, Andreas Pettersson kommer ta fram kon-
taktuppgifter.

Förslag p̊a roll-up:ens utseende var bland annat att ha med ordet ”datorförening”, s̊a att
folk slipper fr̊aga, ”Linköpings Universitet” och n̊agon form av ”häftig” grafik. Att dekorera
roll-up:en med ”häftig” grafik ans̊ags dock minska dess livslängd.

För att f̊a förslag p̊a design föreslogs annonsering i LysKOM och/eller i ˜.

Det beslutades att Linnea Björk Timm gör ett designförslag till nästa möte.

5. Höstmöte

Höstmötet förlades preliminärt till den 28 oktober klockan 18. Linnea Björk Timm kommer
att boka en lokal.

Lars Lindholm kommer informera valberedningen s̊a de kan p̊abörja sitt arbete.

De ansvariga för de olika Lysator-projekten bör p̊aminnas att skriva projektrapporter, vilka
skall vara inne senast kort efter höstmötet.

Det föreslogs att onödiga projektroller skulle tas bort, vilket i s̊adana fall bör beslutas
under höstmötet.



6. Kylsk̊ap till Foo

Root-gruppen önskar ett rackmonterat kylsk̊ap till Foo för att kunna kyla diverse drycker.
De har uppskattat den totala inköpskostnaden till omkring 6000 kronor.

Nyttan för medlemmarna ifr̊agasattes d̊a kylsk̊apet kommer f̊a till del. Även hur mycket
det kommer att användas och dess livslängd diskuterades. Det konstaterades dock att root-
gruppen gör mycket för resten av föreningens medlemmar och det därför i slutändan torde
vara till nytta för hela föreningen.

D̊a Magnus Redin, i LysKOM, p̊apekat att det finns möjlighet att företaget Dometic vill
donera ett kylsk̊ap ges Redin en vecka att ta fram n̊agot mer konkret. Lars Lindholm
kommer informera honom om detta.

Styrelsen beslutade att ett kylsk̊ap kommer införskaffas men ett slutgiltigt beslut om vilket
och varifr̊an kommer tas i LysKOM, efter den vecka som givits Magnus Redin.

7. Inköp av oscilloskop

Peter Hafid har föreslagit att tv̊a mini-oscilloskop-byggsatser köps in. Kostnaden uppges
vara 33 dollar styck.

Deras nytta för föreningen ifr̊agasattes men det konstaterades att de bland annat kan
komma till nytta i projektet ”inbyggda system”.

Styrelsen beviljade därför inköpet om den kan garanteras att n̊agon medlem kommer att
sätta ihop dem.

Leif Stensson kommer informera Peter Hafid om detta via LysKOM.

8. Rapporter

Lars Lindholm informerade om att Foo har ett läckande luftaggregat. Vidare har en rörkrök
till Foo:s ventilation köpts in och att den kan bli sponsrad mot att en lapp sätts upp p̊a
kröken och att företaget omnämns under sponsorer p̊a Lysators hemsida.

Andreas Pettersson framförde att rackdatorn Viggen har slängts ut fr̊an Foo och att NSC
(Nationellt Superdatorcentrum) kommer att skänka rack, med datorer, till Lysator.

9. Övriga fr̊agor

Styrelsen hade inget emot att en sponsor av rörkröken monterar ett plakat p̊a denna. Som
vanligt kommer sponsorn även att omnämnas p̊a Lysators hemsida.

Infoblad om ˜:s maskiner har framställts. Pengar för att trycka upp dem i färg och laminera
dem beviljades.

Det finns inga nyheter p̊a Lysators hemsida, detta ans̊ags dock vara bättre än att visa gamla
nyheter. Det konstateras att styrelsemedlemmar har möjlighet att lägga upp nyheter, men
det är enligt uppgift kr̊angligt.

För att f̊a lite mer aktivitet p̊a nyhetssidan diskuterades att lägga upp lystringar, nyinköp
och information om nya CPU-servrar.

10. Mötet avslutades.

Vid protokollet, Thomas Axelsson Ordförande, Linnea Björk Timm

Justerare, Andreas Pettersson


